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نماینده: باید به فکر اصلاح قوانین باشیم
 خوبه پس از چهارسال به این مهم رسیدی که 

خوب فکر کنی!
خبر: کرونا بازی خانگی چین را به تایلند منتقل کرد
 پس یادت باشه پس از هر تصمیم بگی انشاالله

خبر: ادرار انســان به رشــد گیاهــان در مریخ کمک 
می کند

 یعنی در زمین چنین کمکی نمی کند؟
خبر: تولید دوربینی که از درون اشیاء عکس می گیرد

 یعنــی نشــان می دهــد کــه در درون ما چه 
می گذرد!

صمت: آمادگی افزایش تولید ماسک در همدان
 بابا بجنب تا دیر نشده، چو دانی و پرسی سؤالت 

به جاست
خبر: آغاز واریز سهام عدالت از دیروز

 میگم چرا برخی تا این اندازه خوشحال اند
وزیر: نخبگان را پشت میز اداری نگذارید

 البته برخی پشت میز نخبه اند
خبر: 99 درصد فرآیند انتخابات همدان برخط بود

 می بینی ما تا کجا برخطیم!
کارگزاران: ما اصلاح طلبان به خود می بازیم

 قهر دنیاست، غصه نخور گذشته ها گذشته
خبر: برخورد پلیس با شایعه کنندگان کرونا

 خوبه این روزها دلال ها بیشتر به یاد مرگ اند
خبر: دلار از کانال 15 هزار تومان عبور کرد

 امید اســت دلالان بی انصاف دچار کرونای حاد 
شوند

یادداشت: با چه دیدی به طبیعت نگاه کردیم
 دیدی بوده که خوب ندیدی که این طور میگی

گزارش: دبیر کارگروه مد و لباس کشور
 لباس ماسک دار تولید کنید که مد روزه

شورای ائتلاف: عملکرد نمایندگان را در مجلس رصد 
می کنیم

 چــپ بجنبید، راســتتان می کنیم تا درســت 
حرکت کنید

تجربه: چرا حمایت از کالاهای داخلی مختص ایرانی ها 
نیست

 چون همه به کشورشــان تعلقاتی دارند که نگو 
و نپرس

آموزه دینی: رازهای پنهان مردم را آشکار نکن
 مثلًا برای رأی آوری آبروی سایر نامزدها را نریز

تلخکخان

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان همدان:

قبل از سفر همه اتوبوس ها 
را ضد عفونی خواهیم کرد

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای استان همدان با تأکید بر اینکه 
به شرکت های مسافربری اعلام کردیم که نسبت 
به ضد عفونی کردن اتوبوس ها اقدام کنند، گفت: 
هر کاری از دســتمان بربیاید، برای ضد عفونی 

کردن اتوبوس ها انجام می دهیم.
مصطفی پناهنده در پی شــیوع کروناویروس اظهار 
کرد: ضد عفونی کردن وســایل نقلیــه باید دائم انجام 
شــود که این موضوع امکان پذیر نیســت، ضمن اینکه 
هنوز برای ما مشخص نبوده که با چه ماده ای باید این 

کار صورت بگیرد.
وی با بیان اینکه کسانی که از وسایل نقلیه عمومی 
اســتفاده می کنند متغیر هســتند، تصریح کرد: برنامه 
داریم قبل از ســفر همه اتوبوس ها را ضد عفونی کنیم، 
اما کار سختی است و باید با بهداشت هماهنگ باشیم.

پناهنــده با تأکید بر اینکه بایــد اطلاعات کافی در 
این زمینه را از سازمان بهداشــت بگیریم، یادآور شد: 
با شــهرداری برای ضــد عفونی کردن ســرویس های 
بهداشــتی و اقامتی ترمینال های مســافری هماهنگ 

کرده ایم.
وی درباره آماده سازی نمازخانه های بین راهی برای 
ایام نوروز نیز خاطرنشان کرد: تیم نظارتی ما از 20 روز 
گذشــته آغاز به کار کرده و 33 مجتمع فعال بین راهی 

استان بازدید شده است.

خبـــر

نماینده ولی فقیه در استان همدان خطاب به منتخبین مجلس یازدهم:

مردم در انتظار یک تحول عملی، سریع، اثرگذار و کارآمد از مجلس هستند
فقیه  ولی  نماینده  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
در اســتان همدان گفت: خدمــت به مردم 
فرصتــی مغتنم برای آخرت مســئولان نیز 
لازم  آتی  مجلس  نمایندگان  شما  پس  هست 
اســت بدانید که همه مــردم در انتظار یک 
تحول عملی، ســریع، اثرگــذار و کارآمد از 
مجلس و نمایندگان متنتخب در همه عرصه ها 

هستند.
حجت الاسلام و المســلمین حبیب الله شعبانی 
روز گذشــته در دیدار نمایندگان منتحب مردم در 
یازدهمین دوره انتخابات مجلس شــورای اسلامی 
اظهار کــرد: امیدوارم این فرصت که برای برخی از 
افراد تازه و برای برخی دیگر تکرار شــده است را، 

مغتنم شمرده و قدر بدانید.
وی با اشاره به مشارکت مردم در انتخابات دوم 
اســفند افزود: باید از مردم اســتان و کشور که در 
انتخابات حضور پیدا کردند تشــکر ویژه ای بکنیم 
چرا که امسال با وجود شرایط خاصی که در کشور 
داشــتیم بازهم مردم پای صندوق های رای آمده و 

مشارکت خوبی در انتخابات داشتند.
نماینده ولی فقیه در استان همدان با بیان اینکه 
نمایندگان منتخب، نمایندگان همه مردم هستند، 
چه آنهایی کــه رای دادند و چــه آنهایی که رای 
نداند، ابراز کرد: مشــارکت همه گروه ها، احزاب و 
دست اندرکاران برگزاری انتخابات سبب شد زمینه 
برای مشارکت بیشتر مردم فراهم شودکه این مهم 

نیز جای قدردانی دارد.
وی با تشریح روایتی از امام علی)ع( عنوان کرد: 
خداوند وقتی نعمتی را به شــما می دهد، تا زمانی 
این نعمت در دستان شماســت که از آن استفاده 
کنید، درغیر این صورت آن نعمت از شــما ســلب 
خواهــد شــد، بنابراین یکــی از نعمت های بزرگ 
توفیق خدمت به مردم در نظام اســلامی است که 

باید قدردان آن باشیم.
امام جمعه همدان با تاکیــد براینکه فرق نظام 
اســلامی با ســایر نظام ها در این است که خدمتی 
که به مردم می شــود، یک شــکل الهــی به خود 
می گیرد، ابــراز کرد: بــه فرموده امــام رضا)ع(" 
خداوند در دستگاه طاغوت اولیایی دارد که توسط 
آن ها گــره از کار بندگان باز می کند و عظمت کار 
آن ها به اندازه ای است که قیامت به نور آن ها روشن 
می شود"، حال ببینید اگر این خدمت در حکومت 

اسلامی باشد چه جایگاه با عظمتی پیدا می کند.
وی در ادامه اظهارکرد: خدمت به مردم فرصتی 
مغتنم برای آخرت مســئولان نیز هست پس شما 
نمایندگان مجلس آتی لازم اســت بدانید که همه 
مردم در انتظار یک تحول عملی، ســریع، اثرگذار 
و کارآمــد از مجلس و نمایندگان متنتخب در همه 

عرصه ها هستند.

حجت الاســلام و المســلمین شــعبانی عنوان 
کرد: اینکه رهبر معظم انقلاب درباره مجلس قوی 
صحبــت کردند به این معنا بود که مجلس موجود، 
مجلس قوی نبود، چرا که برخی از ســخنان ایشان 
ناظر به وضعیت موجود اســت، بنابراین امیدواریم 
مجلس آینده، مجلســی قوی باشــد که بتواند بار 

دیگر اعتماد مردم را جلب کند.
وی بــا بیان اینکــه امیدآفرینــی در جامعه از 
دیگر موضوعاتی اســت که به آن نیاز داریم، افزود: 
انتخابات تمام شــد و اگر دوستان فارغ از نگاه ملی 
و بین المللی در اســتان می خواهند موثر باشــند، 
باید با وحدت و انســجام درصدد رفع مشــکلات 
موجود باشند بنابراین امروز دیگر وقت اصولگرایی 
واصلاح طلبی تمام شــده و زمان کار، انقلابی فکر 
کردن، انقلابی عمل کردن و جهادی حرکت کردن 

است.
نماینده ولی فقیه در اســتان همدان نخستین 
آسیب در استان همدان را، بیکاری جوانان برشمرد 
و گفت: برگزاری این جلسه برای آن است که مردم 
انتظار دارند تا ما حرفشان را به نمایندگان برسانیم.

وی تاکیــد کــرد: مجلــس آینده متشــکل از 
تجربیات پیشکســوتان و ظرفیت جوانان اســت، 
همــان موضوعی که حضــرت آقا نیــز فرمودند، 
بنابرایــن امیدواریــم توقف و ســکونی که در یک 
بخشی از کشــور ایجاد شده است به همت شما به 

حرکت درآید.
حجت الاسلام و المسلمین شعبانی افزود: مردم 
بــه وظیفه خود عمل کردنــد و رای دادند و امروز 
نوبت شــما است که به وعده هایی که داده اید عمل 
کنید، چرا که قطعا مردم چشم انتظار حرکات شما 

هستند.
     انسجام بین نمایندگان استان همدان 

سبب استفاده بیشتر از ظرفیت ها می شود
در ایــن دیدار حجت الاســلام احمد حســین 
فلاحی یکی از دو نماینــده منتخب مردم همدان 
و فامنین اظهارکرد: در استان همدان، ظرفیت های 
بسیار زیادی وجود دارد که اگر انسجام بین مجمع 
نمایندگان شــکل بگیرد، می توان از این ظرفیت ها 

به خوبی استفاده کرد.
وی با اشــاره به اینکه علاوه مســائل اســتانی، 
مسائل کشوری و منطقه ای نیز وجود دارند که باید 
مورد توجه نمایندگان قرار گیرد، افزود: اســتفاده 
از اینگونــه ظرفیت ها و امکانــات نیز می طلبد که 
انســجام بین نمایندگان منطقه ای شکل بگیرد تا 
به وســیله آن ظرفیت های بیشتری در استان فعال 

شود.
نماینده منتخب مردم همدان و فامنین با تاکید 
براینکــه باید از تجربیات خبرگان اســتفاده کنیم، 
ابــراز کرد: قطعا یک نماینده بــه تنهایی نمی تواند 

بسیاری از بارها را به دوش بکشد بنابراین می طلبد 
بزرگان استان نظرات خود و یا مشکلات موجود را 
مطرح کنند تا با برطرف کردن آنها بتوانیم در گام 

دوم انقلاب، گام های مستحکم تری را برداریم.
     جلســات مطالبه گری از نمایندگان 

استان همدان توسط مردم برپا شود
حجت الاســلام احد آزادیخواه نماینده کنونی 
و منتخب مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی 
نیــز با تمجید از عملکرد شــورای ائتلاف نیروهای 
انقلاب اســتان همدان در انتخابات، بیان کرد: این 
اقــدام مقدمه ای بــرای برنامه آتی در اســتان بود 
بنابراین نباید این ظرفیت تنها در عرصه سیاسی یا 
انتخابات اســتفاده شود. بلکه در طول دوره 4 ساله 
باید جلساتی با موضوع مشخص و هدفمند برگزار و 
از نظرات نخبگان و نمایندگان استان استفاده شود.

وی افزود: با برگزاری مرتب این جلســات باید 
از وکلای مجلس پرســش شــود که چه اتفاقات و 
جریان هایی را ایجاد کرده اند و یا اینکه خواســته و 
نیازهای موجود مطرح شود چرا که با این اقدام به 

راحتی می شود کارهای بزرگی را انجام داد.
نماینده منتخب مردم ملایر در مجلس آینده با 
بیان اینکه در 4 ســال گذشته شخصیت های ملی 
بزرگی به استان آمده اند، گفت: اگر نیازمندی های 
اســتان در عرصه های مختلف را اســتخراج کنیم 
آن وقت با دعوت از چهره های برجســته کشوری 
به اســتان می توانیم این مسائل را مطرح کرده و با 
استفاده از ظرفیت آن ها، مشکلات را برطرف کنیم.

وی در رفــع برخی از مشــکلات دولت را طرف 
دیگــر ماجرا دانســت و گفــت: مطالباتــی که از 
نمایندگان مجلس درخواست می شود باید امکان بر 
طرف کردن آن نیز وجود داشــته باشد و این نکته 

مهمی است که باید به خاطر داشته باشیم.
آزادیخواه با اشــاره بــه لزوم توجه بــه برنامه 
توســعه، اظهارکرد: دکتر حاجی بابایــی به عنوان 
رئیس کمیســیون تلفیق در برنامه ششــم توسعه، 
شاهکاری انجام دادند که بعید می دانم کسی به آن 

نمره بالایی ندهد، اما اگر اســتان می خواهد موفق 
باشــد باید در برنامه توسعه بعدی با مطالعه دقیق، 

نیازمندی های استان را در این برنامه بگنجاند.
باید در مجلس یازدهم از پرداختن به مســائل 

حاشیه ای خودداری کنیم
عیســی جعفری نماینده منتخــب حوزه بهار و 
کبودراهنگ نیز در این جلســه با تشــریح وظایف 
نماینــدگان بیان کرد: بایــد در مجلس یازدهم از 
پرداختن به مســائل حاشــیه ای خودداری کنیم، 
چرا که مردم هم از این موضوعات دلزده شده اند و 
دوست دارند که تلاش و کار نماینده خود را ببینند.
وی افزود: بحث هم افزایی بین نمایندگان استان 
از موضوعاتی اســت که باید به صورت ویژه به آن 
نگاه کنیم چرا که هر چه این اتحاد و انسجام بیشتر 
باشــد، می توانیــم در پیگیری برنامه های اســتان 

موفق تر باشیم.
نماینــده منتخب حوزه بهــار و کبودراهنگ با 
تاکید بر اهمیت وحدت در بین نمایندگان، تصریح 
کرد: هر کــدام از نمایندگان در کمیســیون های 
مختلفی حاضر هســتند و می توانند به نمایندگی 
از جمع نمایندگان اســتان مطالب و موضوعات، را 

مطرح و پیگیری کنند.
وی با بیان اینکه مجلس باید در بحث نظارت ها 
به صورت جدی ورود کند، گفت: از جمله مسائلی 
که مجلس نســبت به آن باید حساس باشد مسئله 
قاچاق کالا اســت که سبب بیکار شدن بسیاری از 

جوانان شده است.
جعفری با اشــاره به اینکــه زمینه های زیادی 
برای اشــتغال در اســتان وجود دارد مانند همان 
روســتاهایی که حتی یک بیکار هم ندارند، افزود: 
اگــر مجلس بتواند نظارت خود را تقویت کرده و از 
دولت نیز قانــون را مطالبه کند می تواند در زمینه 

اشتغال گام های موثری بردارد.
باید با واقع بینی در مورد مجلس آینده صحبت 

کنیم
حمیدرضا حاجی بابایــی دیگر نماینده منتخب 
مــردم همــدان و فامنین نیز با تشــکر از اقدامات 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب استان همدان اظهار 
کرد: اگرچه مجلس آینده، به نیروهای انقلابی تعلق 
دارد امــا باید بدانیم که قرار نیســت معجزه کند، 
بنابراین بهتر اســت با واقع بینی در مورد مجلس 

آینده صحبت کنیم.
وی افزود: در صحبت ها باید به سمتی برویم که 
مردم به مجلس آینده، نگاه واقع بینانه داشته باشند 
و البته مجلس آینده هم به عنوان یک مجلس قوی 
باید هم در بحث هدایــت دولت، هم ریل گذاری و 

هم نظارت و کنترل، بیشتر فعال باشد.
نماینده مردم همدان در مجلس شورای اسلامی 
با تاکید بر اینکه باید همه دست به دست هم دهیم 

چرا که به تنهایی نمی توان مشــکلات را حل کرد، 
افــزود: مجلس آینده، آینه 1400 اســت، بنابراین 

بایددر طول این مدت به درستی کار انجام دهیم.
وی با بیان اینکه در کشور قانون زیادی تصویب 
شده اما مشــکل در نحوه اجرا قوانین است، گفت: 
امــروز با مشــکلات جــدی روبه رو هســتیم و از 
آنجاییکه مجلس گذشــته در بحث نظارت ضعیف 
بود، باید مجلس آینده نظارت قوی و خوبی داشته 

باشد.
حاجی بابایی با اشاره به اینکه هماهنگی و وحدت 
استان همدان در کشور زبان زد است، عنوان کرد: 
در استان حرکت های خوبی شکل گرفته شده و با 
سرعت به سمت جلو در حال حرکت هستیم، البته 

کار هم بسیار داریم.
وی تصریــح کرد: نظر بنده بــا نرخ بیکاری که 
مطرح شده، متفاوت است، اما نسبت به استان های 
اطراف در وضعیت بهتری قرار داریم، اما آنچه مهم 
اســت دقت در ایجاد ایــن هماهنگی ها و وحدت 

است، چرا که مردم سودش را می برند.
     نماینده موفق باید اهل کار و روحیه 

جهادی باشد
محمــد مهدی مفتــح نماینــده منتخب مردم 
تویســرکان نیز بــا بیان اینکه شــورای ائتلاف در 
شــهرها کمک اساســی به مــردم بــرای انتخاب 
افراد کرد، گفت: این شــورا کارکرد مهم تری دارد 
و می توانــد در رفع مشــکلات مجلــس آینده که 

انتظارات بالایی هم از آن وجود دارد، موثر باشد.
وی با اشــاره به اینکه در قانون اساسی مجلس 
مســئول نظارت و قانون گذاری است، ابراز کرد: در 
نظارت هــا مجلس باید به نماینــده با دادن رای به 
درخواســت تحقیق و تفحص، اجازه دهد تا بتواند 
نظارت داشــته باشــد به همین دلیل یک نماینده 

نمی تواند به تنهایی کاری انجام دهد.
مفتح افزود: مشکلی که در این مجلس و برخی 
از مجالس گذشته داشتیم، نداشتن حد نصاب رای 
بود به همین دلیل با وجود نمایندگان ولایی و ارائه 

مطلب، متاسفانه طرح های موجود رای نمی آورد.
وی با بیان اینکه رهبــر معظم انقلاب بر وجود 
روحیه انقلابی و کار جهادی تاکید دارند، ابراز کرد: 
کســی می تواند در مجلس موفق باشد که این دو 
ویژگی را داشته باشد و بتواند یک خروجی مناسب 
برای مردمی که به این مجلس امید بسته اند داشته 

باشد.
نماینده مردم تویســرکان در مجلس شــورای 
اســلامی تاکید کرد: در رای گیری هــا، نمایندگان 
نیازمند مطالعه دقیق و کارشناسی هستند بنابراین 
شــورای ائتلاف می تواند با بــه کارگیری نیروهای 
کارشــناس و ارائه مشــورت در هر حوزه به کمک 

نمایندگان بیاید.

منتخب مردم اسدآباد در یازدهمین دوره مجلس اسلامی در گفت وگو با سپهرغرب تاکید کرد:

لزوم همگام شدن نمایندگان غرب کشور جهت تعیین تکلیف پروژه گردنه اسدآباد
توجه به ظرفیت ها، ساماندهی مراکز بهداشتی و بهسازی روستاهای اسدآباد در اولویت

ســپهرغرب، گروه خبر - شکیبا کولیوند: 
یازدهمین دوره  منتخب مردم اســدآباد در 
مجلس اســلامی ضمن تشــریح برنامه های 
خود، توجه به ظرفیت ها، ســاماندهی مراکز 
بهداشتی و بهسازی روســتاهای اسدآباد را 
در اولویت پیگیری های خود دانست و بر لزوم 
همگام شــدن نمایندگان غرب کشور جهت 
تعیین تکلیف پروژه گردنه اســدآباد تاکید 

کرد.
شهرستان اسدآباد از حیث جمعیت هشتمین 
شهرســان اســتان همدان محســوب می شود و 
دارای جاذبه های گردشــگری هم چــون کتیبه 
آقاجان بلاغی، پل شکســته خســروآباد، سنگ 
طهماسب  شاه  )فرمان های  ســلطانی  نوشته های 
صفوی(، آب انبار شــاه عباسی و امامزاده عبدالله 

)ع( است.
در سال 1395 تعداد صنایع موجود شهرستان 
اســدآباد 33 واحــد بود و تعــداد 467 نفر نیز در 
این صنایع مشــغول به فعالیت بوده اند؛ عمده ترین 
صنایع مستقر در این شهرســتان عبارتند از ذوب 
آهن غرب، کنســانتره صبانور، کاویان پیچ، کاویان 
ســوله اســت همچنین تعــداد 14 کارگاه فعال با 
اشتغال 133 نفر مســئولیت استخراج معادن را بر 

عهده داشته اند.
مهمترین معادن شهرســتان اســدآباد شــامل 
معادن آهن مگنتیت است و اولویت حوزه تخصصی 
کشــاورزی صنایع کشــاورزی در این شهرســتان 
شامل صنایع تبدیلی زراعی-دامی )با اولویت لبنی( 

و کشت گلخانه ای و ذرت است.

از جملــه عمده تریــن مزیت هــا و قابلیت های 
این شهرســتان می توان به برخورداری از پیشینه 
تاریخــی و زادگاه ســید جمال الدین اســدآبادی، 
وجود زمینه های جذب گردشــگر و ترویســت در 
منطقه روســتای ملحمدره و امام زاده پیرسلمان، 
واقع شدن در مســیر راه کربلا و استان های غرب 
کشور و برخورداری از راه اصلی ترانزیتی مواصلاتی 
با غرب کشــور، کشت انواع محصولات کشاورزی و 
قطب کشت گوجه و ذرت، مساعد بودن زمینه برای 
ایجاد صنایع کشــاورزی، وجود منابع آب و خاک 
الموبولاغ،  ارزشــمند، وجود منطقه حفاظت شده 
وجود فضاهای آموزشــی و مراکز علمی و پژوهشی 
و دینــی، وجود آثــار تاریخی، وجــود زمینه های 
مناسب برای استقرار واحدهای صنعتی در شهرک 
صنعتی اسدآباد، زمینه مناسب برای ایجاد منطقه 
ویژه اقتصادی، تجاری و بازرگانی، وحود واحدهای 
صنعتی مهمی چون ذوب آهن غرب کشــور و هم 
چنین وجــود مجتمع های آبرســای در حال بهره 

برداری و... اشاره کرد.
سند راهبردی استان همدان تنظیم شده است 
و در آن برنامه های عملیاتی ســه ساله برای تمامی 
شهرســتان ها تعیین شده است و حال که منتخب 
مردم شهرستان اسدآباد در مجلس شورای اسلامی 
نیز مشــخص شده زمان آن رســیده تا به پیگیری 
این ســند و برنامه هــا و اولویت های منتخب مردم 

بپردازیم.
وظیفه رســانه ها در روزهای پس از انتخابات و 
نهایی شدن سرنوشت آرای مردمی اغاز مطالبه گری 
از منتخبین اســت؛ در این راســتا برآن شدیم تا 

گفت و گویــی با کیومرث ســرمدی والــه، منتخب 
مــردم شهرســتان اســدآباد در یازدهمین دوره 
انتخابات مجلس اسلامی ترتیب دهیم و برنامه ها و 
اولویت های این مسئول را جویا شویم که آن را در 

ادامه خواهید خوانید:
      از توجه به وحدت و معیشت مردم تا 
توانمندی های اسدآباد و قدم نهادن در مسیر 

پیشرفت این شهرستان
کیومرث ســرمدی واله در گفت و گو با خبرنگار 
سپهرغرب با بیان اینکه در حال حاضر بحث اصلی 
ما به واســطه حضور همه اقشار، گروه ها و سلیقه ها 
در انتخابات و حمایت های ویژه مردم انقلابی، توجه 
به بحث وحدت اســت، خاطر نشــان کرد: مردم با 
حضــور در انتخابات حمایت خود را از انقلاب ثابت 
کردند و حال زمان آن رسیده تا با توجه به وحدت 
مردم در یک مسیر و در جهتی یگانه و همراه با هم 

افزایی گام برداریم.
نماینــده مــردم اســدآباد در یازدهمین دوره 
مجلس اســلامی با تاکید بر اینکه بایســتی با این 
هم افزایی، سعی کنیم تا از کمک و مشورت گرفتن 
از همــه بی بهره نمانیم، مطرح کــرد: با این قدم ها 
می تــوان برای خدمــت به مردم و گره گشــایی از 

مشکلات آن ها پیش رفت.
وی با بیــان اینکــه باید به معیشــت مردم و 
گرفتاری های آن ها توجه ویژه کرد تا بتوان در این 
مسیر اقدامات مناسبی داشــته باشیم، یاداور شد: 
بایستی همواره وضعیت تولید، واردات و اشتغال را 

مدنظر داشته باشیم.
ســرمدی والــه در ادامه صحبت هــای خود به 

تشــریح اولویت های خــود و برنامه هــای مربوط 
به آن در شهرســتان اســدآباد پرداخت و در این 
خصوص گفت: در شهرستان اسدآباد توانمندی ها و 
ظرفیت های خاصی وجود دارد بدین سان به دنبال 
آن هســتم که با توجه ویژه به ایــن توانمندی ها 

زمینه رشد این شهرستان فراهم شود.
وی در ایــن زمینــه به موقعیت کشــاورزی و 
دامــداری در شهرســتان اســدآباد اشــاره کرد و 
افزود: کارگاه هایی در شهرســتان اســدآباد وجود 
دارد کــه نیمه فعال شــده اند و نیازمند حمایت و 

همکاری های لازم هستند.
ســرمدی واله با تاکید بر اینکــه توجه به امور 
فرهنگی و مذهبی در شهرســتان اســدآباد را در 
اولویت بعدی برنامه های خود قرار داده است، خاطر 
نشان کرد: کیفیت آموزش در مراکز آموزشی عالی 
و دانشگاه های این شهرستان مورد توجه بنده است 
و در این مسیر مشکلات خوابگاه های دانشجویی را 
بررســی کرده و در جهت احصای مشکلات مربوط 

به آن پیش خواهم رفت.
منتخب مــردم اســدآباد در یازدهمین دوره 
لــزوم ســاماندهی مراکز  از  مجلــس اســلامی 
بهداشــتی و بیمارســتانی ایــن شهرســتان یاد 
کرد و افزود: بهسازی روســتاها و حل مشکلات 
اهالی روســتا و جاده های بین مزارع نیز از جمله 
موضوعاتی است که از سوی مردم همواره مطرح 
و نیازمند پیگیری عنوان شده است بدین ترتیب 
ایــن موضوع نیز چون ســایر موضوعات قبلی که 
از دغدغه های مردمــی بوده، در برنامه هایم برای 

پیگیری قرار دارد.

      پیگیری وضعیت ایمن سازی گردنه 
اسدآباد در دستور کار

ســرمدی واله در پاســخ به این ســوال که آیا 
برنامه ای برای تعیین تکلیف پروژه گردنه اســدآباد 
نیز دارید یا خیر؟ عنوان کــرد: نگاهمان به گردنه 
اســدآباد بایستی کلان باشــد چرا که این گردنه و 
مسیر فرصتی اســت که به لحاظ زیبایی می تواند 
در حوزه گردشگری حائز اهمیت باشد اما در حال 
حاضر تهدیدی شده و شاهد وقوع تصادفات در این 

گردنه هستیم.
وی در این خصــوص ادامه داد: نگاهم به ایجاد 
تونــل در گردنه اســدآباد نگاهی ملی اســت و در 
این زمینه نیاز به هــم افزایی داریم چرا که گردنه 
اســدآباد شاهراهی مهم در غرب کشور است و نیاز 
اســت تا با کل نمایندگان غرب کشــور در زمینه 

ساماندهی این شاهراه پیش رویم.
ســرمدی والــه با بیــان این موضــوع تصریح 
کرد: حــرف و حدیث ها و قــول دادن ها در زمینه 
ساماندهی گردنه اسدآباد را بارها شنیده ایم بررسی 
این گردنه و تعیین تکلیف پروژه های مربوط به آن 

را در دستور کار قرار خواهیم داد.
نماینــده مــردم اســدآباد در یازدهمین دوره 
مجلس اســلامی در بخش پایانی این گفت و گو از 
ایران برای شــرکت در انتخابات تشکر کرد و گفت: 
برنده این انتخابات مردم و جمهوری اسلامی ایران 
اســت و حال، پس از انتخابات مــا رقابتی نداریم 
و بــا رفاقت پیش خواهیم رفــت و از همه 5 هزار 
نفر مردم اســدآباد که به نظام رای دادند، تشکر و 

قدردانی می کنم.


